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Zápisnica 
zo 16. zasadnutia Mestského zastupiteľstva, 

konaného dňa 30. januára 2020 od 9,00 h. do 13,40 hod.  
v Mestskom kultúrnom stredisku, Hlavná 58 v Moldave nad Bodvou. 

 
 
Prítomní poslanci 8. VO:  Ing Vojtech Bodnár, Ing. Roland Cingeľ, Ing. Ján Csala, Zoltán Dobos, 
Ing. Július Grulyo,  Ing. Oliver Kovács, Ing. Norbert Krušinský, PaedDr. Jana Ločová, Bc. Ľudovít 
Matta, Bc. Norbert Pecze, Ladislav Zupko, Ing. István Zachariaš, 
 
Ospravedlnení prítomní: Mgr. István Nagy, 
 
Primátor: JUDr. Ing. Slavomír Borovský 
 
Prednostka: PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. 
 
Pracovníci MsÚ:  podľa prezenčnej listiny 
 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
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Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 
 
Primátor mesta otvoril a viedol 16. zasadnutie MsZ v Moldave nad Bodvou, ktoré sa konalo dňa 
31.01.2020 so začiatkom o  9,00 hod. na Mestskom kultúrnom stredisku, Školská 2 v Moldave nad 
Bodvou. Zasadnutie bolo zvolané podľa § 13 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov. Primátor po zahájení otvorenia MsZ skonštatoval, že 
rokovania MsZ v Moldave nad Bodvou sa zúčastňuje 12 poslancov, jeden poslanec pán Mgr. 
István Nagy sa ospravedlnil. Rokovanie bolo uznášania schopné.  
 
Za overovateľov zápisnice primátor navrhol poslancov MsZ: 
Ing. Oliver Kovács, Ing. Július Grulyo 
Za zapisovateľku primátor mesta určil pracovníčku mestského úradu Ing. Henrietu Tóthovú. 
 
Primátor informoval, že v zmysle novely zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov podľa § 12 ods. 5 sa hlasuje o návrhu programu zasadnutia mestského 
zasadnutia.  Podľa § 12 ods. 5 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia na 
začiatku zasadnutia. Najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu podľa odseku 4. Na zmenu 
návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 
všetkých poslancov. Ak starosta odmietne dať hlasovať o návrhu programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva alebo o jeho zmene, stráca právo viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva, ktoré 
ďalej vedie zástupca starostu. Ak zástupca starostu nie je prítomný alebo odmietne viesť zasadnutie 
obecného zastupiteľstva, vedie ho iný poslanec poverený obecným zastupiteľstvom. Podľa § 12 
ods. 4 návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zverejňuje na úradnej tabuli obce a 
na webovom sídle obce aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. 
 
Program: 

1. Otvorenie, procedurálne záležitosti a schválenie programu 
 určenie overovateľov zápisnice 
 určenie zapisovateľa zápisnice 
 voľba návrhovej komisie. 
2. Odpovede na interpelácie a interpelácie poslancov 
3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Správa primátora mesta a mestského úradu  
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 1/2020  
6. Správa o plnení úloh Mestskej polície Moldava nad Bodvou, stav na úseku verejného poriadku, priestupkov  

a kriminality 
7. Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie  Mestský športový klub Moldava nad Bodvou  
8. Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN mesta Moldava nad Bodvou č. 89 O podmienkach poskytovania 

dotácií z rozpočtu mesta  
9. Návrh na použitie prostriedkov z rezervného fondu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2020 a 1. zmena 

rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2020 rozpočtovým opatrením č. 1  
10. Návrh na schválenie vyhlásenia podmienok verejného obstarávania na zabezpečovanie zneškodňovania 

komunálneho odpadu v meste Moldava nad Bodvou 
11. Zámer zapojenia sa do výzvy Podpora koordinačných a implementačných kapacít regionálneho rozvoja 

v úrovni miestnej územnej samosprávy 
12. Súhrnná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Moldava nad Bodvou za školský rok 2018/2019 
13. Návrh na schválenie predlženia nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Miestny odbor Matice 

slovenskej Moldava nad Bodvou 
14. Návrh na schválenie odkúpenia časti nehnuteľnosti od Ota a Štefana Rutkaiovcov v k. ú. Budulov  
15. Schválenie odpredaja časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou spoločnosti AGRO – 

PERFECT, s. r. o.  
16. Návrh na schválenie odpredaja časti pozemkov vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou 

kupujúcemu: Tibor Tvergyák      
17. Návrh na zverenie majetku mesta do správy: 
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       a) Mestskému kultúrnemu stredisku, Hlavná 58, Moldava nad Bodvou 
       b) Základnej škole, Československej armády 15, Moldava nad Bodvou  
18. Schválenie budúcej kúpnej zmluvy medzi mestom Moldava nad Bodvou a Slovenským vodohospodárskym 

podnikom, š. p. – verejnoprospešná protipovodňová stavba – Moldava nad Bodvou – ochrana intravilánu 
mesta 

19. Rôzne 
20. Podnety občanov 
21. Záver 

 
Primátor dal hlasovať o programe podľa § 12 ods. 5 a 4 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov. 
 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Primátor skonštatoval, že program bol schválený nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 
MsZ. 
 
Primátor následne vyzval poslancov, aby predložili ďalšie návrhy na zmenu. Neboli žiadne návrhy 
na zmenu. 
 
Pre posúdenie, dopracovanie a predloženie návrhu na uznesenie primátor odporučil zvoliť 
návrhovú komisiu v zložení: 
Ing. Roland Cingeľ, Bc. Norbert Pecze 
 
Primátor dal hlasovať o návrhu zloženia návrhovej komisie. 
Prítomných: 12 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2  
Nehlasovali: 0 
Primátor skonštatoval, že návrhová komisia bola schválená nadpolovičnou väčšinou prítomných 
poslancov MsZ. 
 
Bod č. 2. Odpovede na interpelácie poslancov a interpelácie poslancov 
 
Obsahom predkladaného materiálu sú odpovede na interpelácie poslancov prednesené na 13. 
zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 9. 12. 2019.  
 
Na 13. zasadnutí  boli prednesené dve interpelácie, resp. skôr návrhy od poslancov: 
p. Zoltán Dobos: 
1) Majitelia garáží ho poprosili, aby sa obrátil na vedenie mesta ohľadom riešenia interpelácie. 
Za bytovým domom s adresou nám. Budovateľov č. 16 – 24 sú garáže a cesta medzi garážami 
najmä v období dažďov je neprejazdná, vytvárajú sa tam jazierka. Ak počasie znova dovolí, povrch 
cesty by bolo potrebné vyrovnať, odtoky dať do poriadku.  
Riešenie: Riešenie: Ing.  Martina Krajňáková, odbor investičných činností 
Interpelácia  predložená na prerokovanie komisie investičných činností a výstavby, ktorá rokovala 
dňa 27. 01. 2020.  
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(Nakoľko nie je ešte k dispozícii zápisnica z rokovania komisie, o stanovisko poprosím predsedu 
komisie pána poslanca Ing. Csalu 
 
Ing. István Zachariaš 
1. Navrhol, tak ako aj na zasadnutí mestskej rady, aby to odznelo aj na dnešnom zasadnutí 
mestského zastupiteľstva, aby sme sa ako mesto Moldava nad Bodvou pripojilo k pomoci mestu 
Prešov sumou vo výške 5 000,- Eur v  súvislosti s udalosťami, ktoré sa v Prešove udiali.  Navrhol 
poskytnutie pomoci zaradiť aj do programu dnešného rokovania v rámci bodu Návrh rozpočtu 
mesta Moldava nad Bodvou na rok 2020. Aby mesto Moldava nad Bodvou takto vyjadrilo 
solidaritu mestu Prešov.   
Riešenie: Mestský úrad Moldava nad Bodvou: 
Pomoc mestu Prešov z úrovne mesta Moldava nad Bodvou riešená schválením dotácie mestu 
Prešov podľa § 7 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a 
o zmene a doplnení niektorých zákonov Uznesením Mestského zastupiteľstva v Moldave nad 
Bodvou č. 204/2019 na jeho 14. zasadnutí dňa 16. 12. 2019.   
Realizácia uznesenia riešená dňa 23. 12. 2019. 
  
Pokiaľ ide o interpelácie z 12. zasadnutia, odpoveď Vám bola zaslaná po 12. zasadnutí, k 
dnešnému dňu je splnená interpelácia pána poslanca Peczeho – ulice Severná 23, Severná 25 – 
realizované premiestnenie dopravnej značky „Zákaz státia“, kvôli signalizovaným problémom pred 
podzemnými kontajnermi s parkovaním aut, ktoré predstavovali prekážku v prípade akejkoľvek 
poruchy.  
Mesto uvedenú interpeláciu riešilo v spolupráci s Dopravným inšpektorátom Okresného 
riaditeľstva PZ Košice, nakoľko k realizácii bolo potrebné jeho kladné stanovisko . 
 
Ostatné interpelácie sú v realizácií. Uvádzajú sa len pre prípad informácie o ich riešení. 
 
(Ide o interpelácie: 
Poslanca Ing. Olivera Kovácsa: 
1) Vyzvali ho vlastníci pri garážach na ul. Mieru o inštalovanie osvetlenia.  
Z uvedeného dôvodu požiadal o inštaláciu osvetlenia z oboch strán (vchod, východ z garážového 
dvora) pri radových garážach na Námestí Mieru z dôvodu bezpečnosti a hygienických dôvodov. 
Riešenie: Ing. Monika Al Aliová, odbor výstavby, plánovania a projektovania 
Návrh inštalácie verejného osvetlenia v navrhovanom počte minimálne 2 ks osvetľovacích telies s 
príslušenstvom za účelom zvýšenia prevencie kriminality a ochrany majetku – garáží občanov  je 
potrebné oceniť odborne spôsobilou osobou, následne je možné investíciu schváliť a zrealizovať.   
V riešení. 
Na základe predbežnej cenovej ponuky, v ktorej sú zahrnuté: zemné práce, montážne práce, 
montážny materiál na osadenie 3 kusov svietidiel verejného osvetlenia v priestore garážového 
dvora za BD na ul. Budovateľov 691/18 – 28 je predpokladaná výška investície 3 381,36 € s DPH. 
 
Poslankyňa PaedDr. Jana Ločová: 
1) Na sídlisku pri vežiakoch, ako je vybudované nové parkovisko, pri vstupe z ľavej strany 
parkujú tam auta. Je tam trávnatý porast, občania sa dotazovali, či by nebolo možné tú plochu 
vybetónovať pre účely parkovania (mohli by tam byť vytvorené 2 parkoviská).  
Riešenie: Ing.  Martina Krajňáková, odbor investičných činností 
Všetky novo navrhované parkoviská či parkovacie státia podliehajú stavebnému povoleniu resp. 
ohláseniu drobnej stavby a musia byť odsúhlasené Okresným riaditeľstvom PZ Košice-okolie, 
Dopravným inšpektorátom a Okresným úradom Košice – okolie, Odbor starostlivosti o ŽP a inými 
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dotknutými inštitúciami či správcami podzemných sietí. Až po nadobudnutí všetkých potrebných 
náležitostí môže Mesto Moldava nad Bodvou zriadiť nové parkovacie státia. 
V riešení. 
 
2. Interpelácia sa týka lokality pri vežiakov, pýtajú sa občania, či by nebolo možné oplotiť 
zadný priestor, nakoľko dochádza ku krádežiam z balkónov. 
Riešenie: Riešenie: Ing. Monika Al Aliová, odbor výstavby, plánovania a projektovania 
Oplotenie verejného priestranstva za účelom zvýšenia prevencie kriminality a ochrany majetku 
občanov na parcele č. 1020/101 je potrebné oceniť odborne spôsobilou osobou, následne je možné 
investíciu schváliť a zrealizovať. V spolupráci s OSBD je však vhodné zvážiť aj riešenie zasklenia 
loggií na nižších podlažiach bytového domu z dôvodu možného nárastu žiadostí o oplocovanie 
verejných priestranstiev v okolí ďalších bytových domov.   
Oplotenie verejného priestranstva za účelom zvýšenia prevencie kriminality a ochrany majetku 
občanov na parcele č. 1020/101 na základe dotazov občanov je vhodné posúdiť členmi príslušných 
komisií - Komisia pre územné plánovanie a ochranu životného prostredia, Komisia pre ochranu 
verejného poriadku, Komisia investičných činností a výstavby.                                                                           
 
Poslanec Ing. Vojtech Bodnár: 
1) Požiadal o výmenu dverí na Klubovni v Kultúrnom dome a opravu svetla v tejto miestnosti. 
Riešenie: Mestské kultúrne stredisko v Moldave nad Bodvou 
Požiadavka na výmenu dverí a osvetlenia v miestnosti Klubovne  v Kultúrnom dome Budulov 
MsKS zrealizuje v prípade dostatočných finančných prostriedkov v priebehu roka 2020.  
 
2) Poprosili ho občania Moldavy nad Bodvou o možnosť parkovania na betónovej ploche pri 
Základnej škole Severnej. (Doložená vizualizácia plochy). 
Riešenie: Ing. Martina Krajňáková, odbor investičných činností 
Existujúca spevnená plocha s asfaltovým povrchom nebola primárne určená na odstavovanie 
osobných, či iných vozidiel. Každé zriaďované parkovisko podlieha stavebnému povoleniu resp. 
ohláseniu drobnej stavby a musí byť odsúhlasené Okresným riaditeľstvom PZ Košice-okolie, 
Dopravným inšpektorátom a Okresným úradom Košice – okolie, Odbor starostlivosti o ŽP a inými 
dotknutými inštitúciami, či správcami podzemných sietí.  
Pri zriadení parkoviska na existujúcej spevnenej ploche je potrebné aj prehodnotiť podložie 
spevnenej plochy, navrhnúť vhodné odvodnenie, kde dažďové vody z parkovísk musia byť 
prečistené odlučovačom ropných látok. Až po nadobudnutí všetkých potrebných náležitostí a 
prehodnotení existujúcej spevnenej plochy (t. j. spádovanie, rozmery, podložie, odvodnenie, 
výškové pomery, príjazd, atď.) môže Mesto Moldava nad Bodvou zriadiť nové parkovacie státia 
resp. parkovisko.  
Preverovanie možnosti riešenia. 
 
Poslanec Ing. Ján Csala: 
1) Upozornil, že na veľkom parkovisku pred vchodmi  na ulici Námestie mieru č. 5. a č. 6 
chýba parkovacie miesto pre vodiča s telesným postihnutím, s konkrétnou ŠPZ. 
Riešenie: Ing. Štefánia Vitézová, odbor podporných činností  
Na tejto adrese evidujeme žiadosť o vyhradené parkovacie miesto pre ZŤP osobu s konkrétnou 
ŠPZ, ale do tej doby, kým nebude schválené nové VZN, budú všetky žiadosti o platené parkovanie 
zamietnuté. V súčasnej dobe sa pripravuje nové Všeobecne záväzné nariadenie mesta k 
problematike rezervovaného parkovania). 
 
Pán Dobos sa informoval ohľadom riešenia svietivosti farebného display-a pri OC Tesco, kde 
požiadal o zníženie svietivosti vo večerných hodinách z dôvodu nebezpečia pre chodcov a vodičov. 
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Primátor odpovedal, že nemá vedomosť o tom, či bola firma oslovená. Pani prednostka 
odpovedala, že kolegyne oslovili majiteľa, ale odpoveď ešte nebola doručená. Pán primátor 
doplnil, že po zistení skutočností bude odpoveď pánovi poslancovi zaslaná mailom.  
 
Pán Kovács predložil všeobecnú informáciu o odpadovom hospodárstve v našom štáte. Zvyšujú sa 
náklady na odvoz a zneškodňovanie odpadov, tým sa zvyšujú poplatky pre obyvateľov mesta. 
Separácia komunálneho odpadu stagnuje, znižuje. OZV, s ktorou má mesto zmluvu, znižuje odvoz 
separovaných komodít, núti obyvateľov neseparovať a svoj odpad ukladať do zmesového 
komunálneho odpadu. Ak sa znižuje frekvencia odvozu separovaného odpadu, sú nižšie náklady na 
zber, mali by klesnúť aj náklady od zberovej organizácie, ale ony sa zvyšujú. Žiadal prehodnotiť 
zmluvu aj s OZV, vrátiť pôvodné frekvencie vývozu bez zvyšovania cien za zber separovaného 
odpadu. Je možná zmena 1x ročne. Pán primátor odpovedal, že problematika separovaného odpadu 
je celoslovenský problém. Nastavujeme na komisiách kritéria, vo všeobecnosti je to nesprávne 
nastavený systém tak, aby OZV mal zisk a  neriešili vecne veci. Je to organizácia, s ktorou sme sa 
dostali do sporu, pretože jednostranne zmenili vývoz zo zákona. Trvali sme na vývoze 
v jednotlivých časových frekvenciách, tak sme dostali výpoveď a niekoľko týždňov sme nemali 
odvoz. OZV by malo prispievať aj na podzemné kontajnery a sú na hrane porušovania zákona. 
Osveta pre ľudí nebola urobená tak ako to sľúbili. Ak otvoríme zmluvu, nastavíme kritéria. Minulý 
rok som žiadal o doplnenie kontajner na papier, pretože sa smetie hromadí okolo podzemných 
kontajneroch. Oslovíme ZMOS a Úniu miest Slovenska na spoluprácu pri riešení tejto 
problematiky.  
 
Pán Dobos vyzval všetky politické strany, aby pri vylepovaní svojich volebných plagátov 
dodržiavali VZN č. 68 z roku 2008. V centre mesta sa objavili na stromoch vylepené plagáty, ale aj 
inde na území mesta, ktoré tam vôbec nepatria. Ďalej dlhodobo sleduje, že na plagátovanie určené 
betónové stĺpy, keď niekto vylepí nový plagát, tak asi vo večerných hodinách ich stále niekto 
prelepí s nápisom vesmirni lide.cz, čo je tiež v rozpore s VZN č. 68 § 3 ods. 1. Požiadal Mestskú 
políciu, aby vypátrala túto osobu a riešila tento problém. Priložil fotodokumentáciu. Pán primátor 
odpovedal, že to preverí Mestská polícia v súčinnosti s mestskou zeleňou a riaditeľkou MsKS. 
 
Pán Bodnár požiadal MsP o kontrolu dodržiavania pravidiel parkovania osobných aut na 
chodníkoch v Budulove, konkrétne za zákrutou smerom na Janík v ľavej zákrute a oproti KD. 
Ďalej požiadal o kontrolu stavu odtoku dažďových vôd na novom chodníku od č. d. 1 a tiež na 
opačnej strane až po odtok do Bodvy pri moste. Bol vypracovaný projekt a revitalizácia tohto roku, 
ale sú tam ešte ďalšie úseky, ktoré je potrebné prekontrolovať. Ďalej oznámil, že je porušený stĺp 
rozhlasu pri cintoríne, kde auto narazilo do stĺpu a na konci ulice smerom ku bytovkám 
a nefunguje rozhlas. Primátor odpovedal, že odtok sa najprv spriechodní smerom na Mokrance, 
pretože sa zabetónovala časť kanalizácie. Na východoslovenskej vodárenskej spoločnosti sa budú 
spolu s p. Zachariašom informovať ohľadom kanalizácie na ul. Dukelských hrdinov, kde sú 
problémy  a rieši sa to ako priorita mesta. Pani prednostka odpovedala, že poškodenie stĺpa sa rieši 
ako poistná udalosť Mestského kultúrneho strediska. Ďalej opravila pána Dobosa, že máme nové 
VZN č. 92 o vylepovaní plagátov a MsP bude postupovať v zmysle tohto VZN. 
  
Neboli ďalšie interpelácie, preto primátor bod uzavrel a dal hlasovať. 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 

 berie na vedomie 
Odpovede na interpelácie prednesené na 13. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Moldave nad 
Bodvou. 
 
Hlasovanie: 
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Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 

 
Bod č. 3 Kontrola uznesení  
 
Predkladaný materiál obsahuje informácie o realizácii uznesení z 13. a 14 zasadnutí mestského 
zastupiteľstva a o uzneseniach z predchádzajúcich zasadnutí, ktoré boli v realizácii k termínu 15. 
01. 2020.  
 
13. zasadnutie zastupiteľstva zo dňa 09. 12. 2019 – prijatých 19 uznesení (od č. 183 – 201). Z 
uvedeného počtu uznesení zastupiteľstvo prerokovávané materiály: 
3   - zobralo na vedomie 
15 - schválilo. Z nich je 8 splnených, v realizácii ostáva 7 uznesení. Pri každom  
       z týchto uznesení je stručné zdôvodnenie stavu. 
1   - vyjadrilo nesúhlas s navrhovanou výstavbou  a následne prevádzkou skládky v obci Jasov. 
 V intenciách návrhu poslanca Ing. Kovácsa a prijatého uznesenia, z úrovne mesta odoslaná 
fotokópia uznesenia so sprievodným listom primátora mesta predsedovi vlády Slovenskej 
republiky a ministrovi životného prostredia SR – splnené uznesenie.  
 
14. zasadnutie zastupiteľstva zo dňa 16. 12. 2019 – prijaté 4 uznesenia (od č. 202 – 205). 1 
uznesenie v realizácii, 3 uznesenia splnené. Uvedenými uzneseniami mestské zastupiteľstvo 
schválilo program rokovania a prerokúvané materiály.  
- č. 203/2019 Návrh na odvolanie riaditeľa Mestského športového klubu v Moldave nad                 
Bodvou. Uznesenie sa realizuje materiálom č. 7, ktorý je predmetom dnešného rokovania 
zastupiteľstva. 
- č. 204/2019 Návrh na schválenie dotácie mestu Prešov podľa § 7 ods. 2 zákona č. 583/2004  
                      Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení  
                      niektorých zákonov - splnené v termíne 23. 12. 2019. 
- č. 205/2019 Návrh na schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi mesta - splnené vo  
                      výplatnom termíne január 2020. 
 
Informácia o realizácii uznesení z predchádzajúcich zasadnutí mestského zastupiteľstva: 
Z celkového počtu prijatých uznesení v roku 2019 v počte 205 do roku 2020 sa prenáša na 
dosledovanie ich splnenia  spolu 27 uznesení, vrátane uznesení z ostatných 2. zasadnutí. 
 
(napr. Uznesenie 200/2019 Návrh na schválenie zámeru dlhodobého prenájmu, resp. predaja VOP, 
KVIST – na 17. zasadnutie mestského zastupiteľstva dňa 18. 02. 2020 sa pripravuje  Návrh na 
schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže na odpredaj nehnuteľnosti v areáli bývalej 
Drevovýroby na ulici Rožňavskej v meste Moldava nad Bodvou. 
 
V prípade uznesení, ktoré ostávajú v realizácii, vecne ide prevažne o uznesenia, ktorými mestské 
zastupiteľstvo schválilo realizáciu jednotlivých investičných aktivít ako je : 
- rekonštrukcia objektu ZUŠ, 
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- rekonštrukcia medziblokového priestoru na ul. Krátka, ČSA  a Nám. Budovateľov,   
- rekonštrukcia objektu s vytvorením 18 bytov bežného štandardu s parkovacími miestami na  
  ul. Hviezdoslavova, 
- rekonštrukcia športového areálu pod Kopcom, 
- spevnenie plochy na ul. Budulovská, 
- výstavba nového parkoviska – Poliklinika, 
- Multifunkčná športová hala, 
- podpora rekonštrukcie a výstavby atletického štadióna, 
- predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci operačného programu Ľudské  
  zdroje na zlepšené formy bývania,   
- zapojenia sa do projektu Technická vybavenosť v obciach s prítomnosťou  
  marginalizovaných rómskych komunít, 
- vyhlásenie podmienok verejného obstarania na zabezpečenie zneškodňovania komunálneho  
  odpadu v meste Moldava nad Bodvou, 
- zámer odpredaja akcií Prvej Komunálnej Finančnej a. s.,  
- uznesenia týkajúce sa nakladania s majetkom mesta (kúpa alebo predaj) - Rutkaiovci,  
  AGRO PERFECT, pán Tvergyák, TRADE TK s. r. o., zámer dlhodobého prenájmu, resp.  
  predaja (VOP, KVIST), 
- schválenie vecného bremena na pozemky vo vlastníctve mesta v prospech 
  Východoslovenskej distribučnej a. s. - zmluva zaslaná na podpis VD a. s.. 
 
O realizácii týchto uznesení boli poslanci priebežne informovaní aj pri schvaľovaní jednotlivých 
úpravách rozpočtu. V predloženom materiáli uznesenia sú podrobnejšie špecifikované. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii neboli návrhy, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  
• berie na vedomie 
Správu mestského úradu o kontrole plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Moldave nad 
Bodvou z 13. a 14. zasadnutia. 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 5 Správa primátora mesta a Mestského úradu Moldava nad Bodvou 
 
Pán primátor predniesol správu primátora mesta a mestského úradu v Moldave nad Bodvou: 
 
Dňa 26. novembra sa konalo zasadnutie Združenia miesta a obcí údolia Bodvy. Hlavnou témou 
bolo riešenie stavu ciest v regióne za účasti prizvaných hostí z Košického samosprávneho kraja 
z odboru dopravy a Správy ciest KSK v stredisku Moldava nad Bodvou. Ďalším programom 
rokovania bolo poistenie majetku členských obcí ZMOUB, návrh na spolufinancovanie 
regionálneho denníka. V diskusii sa prítomní zaoberali sadzbou dane a poplatkov v jednotlivých 
členských obciach a možnosti zosúladenia v rámci regiónu, návrh na schválenie Zásad 
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hospodárenia miest a obcí ZMOUB, návrh zmlúv o dočasnej starostlivosti o majetok ZMOÚB – 
autobusové zastávky. 
V dňoch 27. a 28. novembra sa uskutočnilo 7. zasadnutie Rady ZMOS na Štrbskom plese. Témou 
zasadnutia boli aktuálne informácie z legislatívneho procesu, informácie o stave procesu 
pozemkových úprav a informácie o spoločnom rokovaní predsedov ZMOS a NKÚ o výsledku 
auditu financovania a výkonu prenesených kompetencií z pohľadu regionálneho školstva Ďalej sa 
prerokoval návrh na vymenovanie ústredného riaditeľa Kancelárie ZMOS k 1.1.2020, návrh 
stanoviska k identifikácii potrieb a príprave návrhu PRV na obdobie 2021 – 2027, návrh na 
schválenie mimoriadneho členského príspevku DCOM. V závere zasadnutia predseda ZMOS p. 
Tréger informoval o príprave na 31. snem ZMOSu, a o návrhu na úpravu rozpočtu ZMOS na rok 
2019. 
Dňa 27. novembra sa uskutočnilo rokovanie Výboru pre rozvoj najmenej rozvinutého okresu 
Košice-okolie v Košiciach. Programom výboru bolo informovanie o výzve v operačnom programe 
Efektívna verejná správa, aktualizácia Akčného plánu pre rozvoj okresu Košice-okolie a schválenie 
výzvy na predkladanie projektov financovaných alebo spolufinancovaných z regionálneho 
príspevku v zmysle aktualizácie ročných priorít na rok 2020. 
Dňa 4. decembra sa v Bratislave uskutočnilo prvé zasadnutie sekcie Rady ZMOS pre školstvo, 
kultúru a šport. Programom rokovania bolo predstavenie členov Sekcie, zameranie a náplne 
činnosti, schválenie rokovacieho poriadku,  rozpracovanie záverov 30. snemu ZMOS a ich 
diskusných príspevkov za oblasť školstva, kultúry a športu a prerokovanie uznesenia 
ružomberského regionálneho ZMOS.  
V dňoch 9. až 10. januára sa konalo zasadnutie Únie miest v Permone. Hlavnou témou programu 
bolo predstavenie a diskusia k strategickému dokumentu Únie miest Slovenska  východiská pre 
rokovanie s novou vládou, ďalej  financovanie miest a obcí, kompetencie a ich zabezpečovanie na 
miestnej úrovni, návrhy riešení regionálnej politiky a návrhy úpravy volebných systémov. 
Dňa 20. januára som sa zúčastnil pietneho aktu kladenia vencov v Dargovskom priesmyku pri 
príležitostí 75. výročia oslobodenia obcí Košíc a okolia.  
Dňa 28. januára sa zúčastnil na mimoriadnom 31. sneme Únie miest Slovenska v Historickej 
budove Národnej rady SR, na ktorom bol schválený dokument  Únie miest Slovenska „Mestá,  
základ silného štátu“. Na rokovanie boli pozvaní aj najvyšší ústavní činitelia a predstavitelia štátu 
a partnerských združení.  
V období od 22. novembra 2019 do 30. januára 2020 som prerokoval záležitosti mesta 
s organizáciami a obyvateľmi mesta Moldava nad Bodvou v celkovom počte: 46 krát. Zasadnutí 
komisií som sa zúčastnil 9 krát, 3 krát som zvolal rokovanie mestskej rady, 2x rokovanie 
mestského zastupiteľstva a jedno slávnostné zasadnutie mestského zastupiteľstva.  Zúčastnil som 
sa  na 8- ich rôznych kultúrnych, cirkevných a športových aktivitách. Z partnerských miest som 
v decembri prijal starostu z Karcagu a z Encsu, v januári som sa zúčastnil rokovania so starostom  
z partnerského mesta Encs. 
Počas rokovania v tomto bode sa na rokovanie dostavil pán poslanec Mgr. István Nagy.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal 
hlasovať.  
Návrh uznesenia: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou  

 berie na vedomie 
Správu primátora mesta a Mestského úradu Moldava nad Bodvou 
Hlasovanie: 
Prítomných: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
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Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 5 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra č. 1/2020 
 
Pán primátor odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi mesta PhDr. Rastislavovi Královi. Správa 
o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra je súčasťou zápisnice. Materiál mestská rada prerokovala 
a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. V čase o 10,00 
hod. odišiel z rokovania pán poslanec Ing. Július Grulyo. Následne pán primátor menoval pána 
Zoltána Dobosa za overovateľa zápisnice. Pán poslanec Norbert Pecze odišiel z rokovania.  
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa neprihlásil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať 
o návrhu uznesenia. 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu: 

 berie na vedomie   
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra č. 1/2020. 
Hlasovanie: 
Prítomných: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
  
Bod č. 6 Správa plnení úloh Mestskej polície Moldava nad Bodvou, stav na úseku verejného 
poriadku, priestupkov a kriminality za rok 2019 
 
Pán primátor odovzdal slovo pánovi Gamráthovi - dočasne povereného vedením Mestskej polície. 
Správa v plnom znení je súčasťou zápisnice a je zverejnené na web stránke mesta. Pán primátor 
otvoril diskusiu. V diskusii pán Bodnár požiadal o zverejnenie kontaktov policajtov. Pán primátor 
odpovedal, že sú zverejnené v app SOM. Keďže sa do diskusie nezapojil už nikto, uzavrel ju a dal 
hlasovať. Na zasadnutie sa vrátil pán poslanec Bc. Norbert Pecze. 
 
Návrh uznesenia: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou: 
• berie na vedomie   
Správu o plnení úloh  Mestskej polície v Moldave nad Bodvou, stav na úseku verejného poriadku, 
priestupkov a kriminality za rok 2019. 
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
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Bod č. 7 Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie Mestský športový klubu 
Moldava nad Bodvou 
  
Pán primátor uviedol, že podľa zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v 
znení neskorších predpisov sa miesto vedúceho zamestnanca, ktorý vykonáva funkciu štatutárneho 
orgánu obsadzuje na základe výsledku výberového konania.  
V zmysle uvedenej povinnosti bolo z úrovne primátora mesta 
• vyhlásené dňa 20. 12. 2019 výberové konanie na funkciu riaditeľa príspevkovej organizácie 
mesta Moldava nad Bodvou – Mestský športový klub, ktoré bolo uverejnené na webovom sídle 
mesta Moldava nad Bodvou - www.moldava.sk, na úradnej tabuli mesta Moldava nad Bodvou a 
na portáli www.istp.sk. 
• a vymenovanie výberovej komisie v zložení: 
1. JUDr. Ing. Slavomír Borovský, primátor mesta Moldava nad Bodvou 
2. Ing. Norbert Krušinský, zástupca primátora mesta Moldava nad Bodvou 
3. Ing. Roland Cingeľ, poslanec Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou 
4. Bc. Norbert Pecze, poslanec Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou 
5. Ondrej Krištofík, predseda ZV ZO SLOVES Bodva. 
 
Do uzávierky dňa 10. 01. 2020 podali prihlášku 5 uchádzači. Všetci sa zúčastnili aj výberového 
konania dňa 22. 01. 2020. Výberové konanie sa uskutočnilo osobným pohovorom. Každý 
uchádzač mal k dispozícii spolu 25 minút, z toho 15 minút na prezentáciu svojej koncepcie 
riadenia Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou  a 10 minút na zodpovedanie otázok 
členov výberovej komisie. Každý člen výberovej komisie, na základe prezentácie a predložených 
podkladov, mohol udeliť uchádzačovi poradie od 1-5. Uspel ten uchádzač, ktorý mal najnižší 
súčet poradí. O výsledku výberového konania boli uchádzači v zmysle § 5 ods. 7 zákona písomne 
vyrozumení. Na základe hodnotenia uchádzačov členmi výberovej komisie najnižší súčet poradí 
získal pán Tibor Podracki. 
V zmysle § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov je obecnému zastupiteľstvu vyhradené „zriaďovať, zrušovať a kontrolovať rozpočtové a 
príspevkové organizácie obce a na návrh starostu vymenúvať a odvolávať ich vedúcich 
(riaditeľov), zakladať a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické osoby a schvaľovať 
zástupcov obce do ich štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj schvaľovať majetkovú účasť 
obce v právnickej osobe.“ 
Obsadenie tejto funkcie je v záujme zabezpečenia riadneho chodu a činnosti Mestského 
športového klubu Moldava nad Bodvou. Primátor mesta Moldava nad Bodvou preto navrhol 
Mestskému zastupiteľstvu v Moldave nad Bodvou, aby do tejto funkcie na základe výsledkov 
výberového konania vymenovalo pána Tibora Podrackého. 
 
Mestská rada zobrala na vedomie Informáciu o priebehu prípravy výberového konania na funkciu 
riaditeľa Mestského športového klubu v Moldave nad Bodvou.   
 
Pán primátor vyzval pána Podrackého na predstavenie svojho životopisu a prezentáciu vízie 
Mestského športového klubu (MŠK). Pán Podracki sa prezentoval v zmysle uvedeného.  
Primátor otvoril diskusiu.  
Pán Ing. Kovács sa informoval ohľadom vysokých investícií do športu, ktoré sú potrebné, aby ten 
šport v meste fungoval. Pýtal sa, že pri dnešnom stave športu v Moldave bez investícií, na ktoré 
mesto nemá zdroje, aj tak by ste to brali. Pán Podracki odpovedal, že momentálne nemá 
informáciu, akú dotáciu dostal MŠK, pretože sa nezúčastnil na predmetnom zasadnutí, ale je to pre 
neho výzva, aby zo svojej pozície vedel získať iné finančné zdroje buď zo súkromného sektoru, 
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alebo z iných zdrojov. Pán Kovács sa spýtal, či sa spolieha na to, že mesto bude dotovať MŠK. 
Ďalej sa pýtal, ako by riešil šport ostatných klubov v Moldave, pretože mesto nemá športoviská, 
aby to nezostalo len pri tom futbale a len z dotácie mesta. Pán Podracki odpovedal, že už sú 
schválené financie na výstavbu novej multifunkčnej športovej haly. Práve prioritou by malo byť 
vybudovanie športovej haly s finančnou podporou od mesta na jej dobudovanie, kde by následne 
mohli byť sústredené športové aktivity. Nemá vedomosť o tom, v akých podmienkach bude 
pokračovať po svojom predchodcovi. Pán primátor potvrdil, že MŠK nebude financovaný len 
z príspevkom mesta a je rád, že to pán Podracki potvrdil a spomenul podnikateľskú sféru a granty.  
Pán Zachariaš sa pýtal, že jedným z podmienok výberového konania bolo to, aby riaditeľ 
športového klubu pracoval na plný úväzok. Pán Podracki hovoril o tom, že je podnikateľom 
a spolu s bratom manažujú firmu. Pýtal sa, či bude zvládať obe činnosti tak, aby to nešlo na úkor 
riadenia športového klubu. Pán Podracki odpovedal, že v tom nevidí problém, nakoľko má 
nástupcu svojho synovca, ktorý preberie funkciu v podnikateľskej činnosti a bude sa naplno 
venovať funkcii riaditeľa. MŠK. Pán Bodnár informoval, že v prípade akýchkoľvek otázok alebo 
pomoci sa s dôverou môže obrátiť na poslanecký klub. Odporučil, aby kontrola finančných tokov 
bola zabezpečená napr. zamestnancom mestského úradu, aby nemuseli žiadať hlavného kontrolóra 
o kontrolu. Pán Podracki potvrdil, že takúto kontrolu len uvíta. Pán Kovács sa pýtal, či je si 
vedomý výšky platu a či mu to bude stačiť. Pán Podracki odpovedal, že 100% nie je si vedomý 
výšky platu, ale nejde do toho iba kvôli tomu, aby tu odsedel 8 hodín. Pán primátor informoval, že 
každý riaditeľ má stanovený základ, ktorý je rovnaký a nebude iný ako majú ostatní riaditelia 
organizácií a táto záležitosť bola v komisiách prejednávaná. Pán Dobos sa pýtal, že sa bude 
venovať futbalu, akú víziu má nielen pre futbal, ale aj pre cyklistiku, beh, šport v Budulove, víziu 
s rómskym futbalom, s areálom pod kopcom. Pán primátor požiadal, aby pojem rómsky futbal bol 
vynechaný, jedná sa o futbalové kategórie, kam sa zmestia všetky moldavské deti. Pán Podracki 
odpovedal, že by rád preniesol svoje skúsenosti s futbalom do tohto klubu, ktoré získal doteraz. 
K tomu, aby sa ten futbal rozvíjal, je potrebné zázemie, ktoré momentálne v Moldave nie je 
a k tomu by chcel byť nápomocný, aby sa štadión vrátil pod správu mesta buď prenájmom, alebo 
kúpou, tak, aby sa futbal rozvíjal podmienkach v akých sa má rozvíjať. Bude to športový areál, 
kde by sa dala vybudovať atletická dráha. Skúsenosti a kontakty by som preniesol, ale bez 
zázemia sa nedá trénovať, takže prioritou bude získať štadión. Takisto je potrebné vzdelávať 
trénerov, aby deti trénovali licencovaní tréneri. V súvislosti s inými športami pán Podracki 
odpovedal, že bude nápomocný existujúcim športovým klubom v získavaní športových grantov 
z jednotlivých zväzov. Aj pri týchto športoch je potrebné zázemie a financie. Pán Csala sa pýtal, či 
sa cíti odborne a ľudsky pripravený na rokovanie s jednotlivými športovými klubmi, lebo z jeho 
hľadiska je táto pozícia najťažšia. Pán Podracki odpovedal, že zastával vedúce funkcie, ako to 
uviedol aj v životopise, zastával funkciu vyššieho manažérstva ako je logistika riaditeľa, kde mal 
na starosti komunikáciu s ostatnými riaditeľmi, a preto sa na to cíti. Pán hlavný kontrolór sa pýtal, 
či čítal jeho správu o výsledku kontroly z MŠK. Pán Podracki odpovedal, že ju nečítal, ale pozrel 
si mestské zastupiteľstvo, kde sa celá problematika rozoberala. Pán Cingeľ požiadal p. 
Podrackého, aby intenzívne spolupracoval s mestom. Pán primátor doplnil, že pevne verí, že 
komunikácia bude dobrá, mesto funguje ako kontrolný orgán. Pán Zupko informoval, že tak isto 
sa zúčastnil predmetného výberového konania, rešpektuje rozhodnutie komisie a poprial p. 
Podrackému veľa šťastia a úspechov v práci. Spolupráca so správnou radou bude veľmi úzka, 
práve tá vie aký je skutočný stav v klube a čím skôr by to tlmočili, aby na základe toho sa 
okamžite konalo. Do diskusie sa už nezapojil nikto, preto ju uzavrel. Primátor sa pýtal, či chcú 
poslanci hlasovať tajne. Procesne nebola žiadna námietka, preto hlasovanie bolo verejné.   
 
Návrh uznesenia: 
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Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu na návrh primátora mesta 
Moldava nad Bodvou v súlade s § 11 ods. 4 písm. l) zákona  č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov 

 m e n u j e 
s účinnosťou od 1. februára 2020 do funkcie riaditeľa príspevkovej organizácie – Mestský športový 
klub Moldava nad Bodvou Tibora Podrackého. 
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržali sa: 4 
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 8 Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN mesta Moldava nad Bodvou č. 89 
o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta. 
 
Vysvetlenie k návrhu na schválenie dotácií v zmysle VZN mesta Moldava ad Bodvou č. 89 
o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta podal pán primátor. Poslancom bol pred 
zasadnutí rozdaný aktualizovaný materiál tabuľkového prehľadu odporúčania od jednotlivých 
komisií na schválenie výšky dotácie pre subjekty na základe predložených žiadostí. Mestská rada v 
etape pripravovaného prerokovávania materiálu jednotlivými vecne príslušnými komisiami zobrala 
na vedomie Návrh na schválenie dotácií  zmysle VZN mesta Moldava nad Bodvou č. 89 O 
podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta na základe doručených žiadostí. Komisia 
kultúry a cirkevných náležitostí odporučila schváliť v predloženom znení. Komisia školstva a 
Komisia sociálnych vecí a bytovej otázky odporučila schváliť v predloženom znení. Komisia 
športu navrhla zmeniť pre horolezecký klub na činnosť klubu 2 500,- € a na letný tábor 500,-€. 
Komisia pre UP a ŽP zobrala na vedomie stiahnutie žiadosti Voda a život a pre MO SRZ 
odporučila schváliť v predloženom znení.  Komisia finančná, správy majetku a obchodu navrhla 
zmeniť šachovému oddeleniu na činnosť klubu 600,- €  a projekt 2. šachový juniáles 400,- €, ďalej 
finančná komisia odporučila schváliť podľa ostatých rokovaní komisií.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii odporučil riaditeľom škôl, aby viac komunikovali 
s mestom, aby mesto zabezpečovalo kultúrno – organizačné podujatia. V oblasti športu sa menej 
organizácii hlási o dotáciu, hlásia sa predovšetkým tie organizácie, ktorí majú zástupcu v športovej 
komisii. Pán Dobos informoval, že skauti by si zaslúžili vyššiu dotáciu, ako 500€.  Pán primátor 
odpovedal, že všetci by si zaslúžili viac. Pán primátor požiadal pána Dobosa, aby oslovil aj 
cirkevné podružné organizácie požiadali o dotáciu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel 
a dal hlasovať. 
Návrh uznesenia:  
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  

 schvaľuje 
poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta v súlade s VZN č. 89 o podmienkach poskytovania dotácií 
z rozpočtu mesta v celkovej výške 32 100,- € z toho 19 500,- € na šport, 5 500,- € na kultúru, 
4 500,- € na cirkev, 1 000,- € na životné prostredie, 600,-€ na sociálnu  a 1 000,- € na školskú 
oblasť: 
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NÁZOV ORGANIZÁCIE ÚČEL POSKYTNUTIA SUMA V € 
ŠK Bodva (rekreačný, mot.šp., biliard) na činnosť klubu 4 500,- 

Atletický legion.klub  
na činnosť klubu 4 000,- 
na projekt: letné sústredenie 1 000,- 

Zápasnícky klub na činnosť klubu 2 000,- 
Voda a život n.o. na projekt: súťaž v rybolove 1 200,- 
Škoda Fan Club Moldava na činnosť klubu   800,- 

Horolezecký klub  
na činnosť klubu 2 500,- 
na projekt: letný tábor                    500,- 

Šach Moldava nad Bodvou na činnosť klubu    600,- 
 na projekt: 2. šachový juniáles    400,- 
Združenie Bodva E, o.z. na projekt: XXII. Mold.pohár Bodvy 2 000,- 
Spolu za šport 19 500,- 

 

 
druhá strana uznesenia č. 213/2020 

 

 
 

 

NÁZOV ORGANIZÁCIE ÚČEL POSKYTNUTIA SUMA V € 
ZO Csemadok Budulov na projekt: výbava Búzakalász 500,- 

na činnosť  900,- 
ZO Csemadok Moldava na činnosť  900,- 

na projekt: Dni Sz.Cs.Mártona 500,- 
Združenie Bodva E (Vox Columbealle) na činnosť  900,- 
Združenie Moldava a okolie na činnosť  900,- 
Rodičovská rada ZŠ ČSA na činnosť 900,- 
Spolu za kultúru  5 500,- 

NÁZOV ORGANIZÁCIE ÚČEL POSKYTNUTIA SUMA V € 
ZMRS-Cirkevná spojená škola na činnosť 2 650,- 

Zväz reform. kresť. mládeže 
na projekt: V. Pamätné dni 800,- 
na činnosť 1 050,- 

Spolu za cirkev 4 500,- 

NÁZOV ORGANIZÁCIE ÚČEL POSKYTNUTIA SUMA V € 
MO SRZ Moldava - ryb. zväz na činnosť 1 000,- 
Spolu za životné prostredie 1 000,- 

NÁZOV ORGANIZÁCIE ÚČEL POSKYTNUTIA SUMA V € 
12 Bercsényi M. cscs.- Skauti na projekt: letný tábor 500,- 
Združenie Moldava a okolie na projekt: mobilná univerzita 500,- 
Spolu za školstvo 1 000,- 

NÁZOV ORGANIZÁCIE ÚČEL POSKYTNUTIA SUMA V € 
ZO Slov.zväzu zdrav. postihnutých na činnosť 300,- 
Klub abstinujúcich Bodva na činnosť 300,- 
Spolu za sociálnu oblasť 600,- 
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Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 9 Návrh na použitie prostriedkov z rezervného fondu mesta Moldava nad Bodvou  na 
rok 202 a 1. zmena rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2020 rozpočtovým 
opatrením č. 1 
 
Vysvetlene k návrhu na použitie prostriedkov z rezervného fondu mesta Moldava nad Bodvou  na 
rok 202 a 1. zmena rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou na rok 2020 rozpočtovým opatrením č. 1 
podal pán primátor, bližšie podala pani prednostka.  
V zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy o použití prostriedkov 
peňažných fondov rozhoduje mestské zastupiteľstvo. Prostriedky rezervného fondu je možné 
použiť prostredníctvom rozpočtu na kapitálové výdavky alebo na vyrovnanie časového nesúladu 
medzi plnením príjmov a výdavkov v priebehu roka a na riešenie mimoriadnych potrieb 
nezabezpečených v schválenom rozpočte.  
Stav rezervného fondu k 31. 12. 2019 je v celkovej výške 290 934,83 €. Návrh záverečného účtu 
mesta Moldava nad Bodvou za rok 2019 bude po jeho vysporiadaní zdrojom rezervného fondu 
v minimálnej sume 440,0 tis. eur. Celkovo tak rezervný fond bude vykazovať minimálnu výšku 
730, tis. eur.  
 
Mesto Moldava nad Bodvou predkladá návrhy na schválenie vecného použitia prostriedkov 
z Rezervného fondu Mesta Moldava nad Bodvou v roku 2020 v celkovej sume 158 300 Eur  na 
finančné krytie kapitálovej aktivity: 

a) Rekonštrukcia športového areálu pod kopcom.............. 14 500,00 € 
Z celkovo schválenej výšky 128 500 eur k 31.12.2019 bolo čerpanie tejto kapitálovej aktivity 
v sume 116 tis. eur. Finančné prostriedky neboli dočerpané, nakoľko mesto nestíhalo ukončiť 
rekonštrukciu areálu do konca roka. Mesto navrhuje v roku 2020 zapojiť z rezervného fondu 
finančné prostriedky v sume 14 500 eur na zabezpečenie kanalizačnej prípojky, asfaltáž a na 
ukončenie stavebných prác v objekte „bufetu“. 

b) Sadové úpravy a realizácia verejného osvetlenia – Parkovisko Poliklinika.... 18,000 € 
Mesto Moldava nad Bodvou v roku 2019 začalo s výstavbou nového parkoviska v objekte 
Polikliniky, ktorá je financovaná pomocou investičného úveru. Na ukončenie tohto diela je 
potrebné vykonať sadové úpravy a osadiť verejné osvetlenie.  

c) Realizácia spevnenej plochy – ul. Budulovská............. 7 000,00 € 
Zo schválenej čiastky v sume 12 900 eur na Realizáciu spevnenej plochy k 31.12.2019 bolo 
celkové čerpanie vo výške 3 654 eur. Nakoľko finančné prostriedky neboli dočerpané, mesto 
navrhuje v roku 2020 zapojiť z rezervného fondu finančné prostriedky v sume  7 000 eur na 
dokončenie realizácie spevnenej plochy na ul. Budulovskej.  

d) Rekonštrukcia MŠ na ul. Severná........................ 34 000,00 € 
V roku 2019 bolo rozpočtovým opatrením č. 17 schválená rekonštrukcia MŠ na ul. Krátka a na ul. 
Severná v celkovej sume 32 tis. eur. Rekonštrukcia MŠ na ul. Krátka bola v roku 2019 ukončená 
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v sume 8 tis. eur. Rekonštrukcia MŠ na ul. Severná nebola ukončená v roku 2019, pričom finančné 
prostriedky na rekonštrukciu MŠ Severná, t.j. na rekonštrukciu spojovacej chodby predstavujú 24 
tis. eur.. Tieto finančné prostriedky prepadli v prospech rezervného fondu mesta. Pri rekonštrukcii 
spojovacej chodby na ul. Severná je potrebné aj zrekonštruovať aj plochú strechu prechodnej 
chodby, čo predstavuje 9 tis. eur.  

e) Rekonštrukcia objektu K5 – II. etapa...................... 59 000,00 € 
Predložený návrh predstavuje prístavbu k hale K5, t. j. zriadenie šatní pre športovcov (dámske aj 
pánske) ako zabezpečenie hygienických priestorov, vrátane všetkých inžinierskych sietí (elektrina, 
voda, kúrenie...) 

f) Osadenie klietky na komunálny odpad................. 4 800,00 € 
Mesto Moldava nad Bodvou navrhuje osadiť klietku na komunálny odpad za Penziónom Bodva.  

g) Rekonštrukcia oplotenia Mestského úradu............... 21 000,00 € 
V rozpočte mesta na rok 2019 boli schválené finančné prostriedky na rekonštrukciu oplotenia pri 
MsÚ na ul. Školskej v sume 25 tis. eur. Tieto finančné prostriedky boli vyčerpané v sume  
4 tis. eur. Nakoľko rekonštrukcia oplotenia nebola realizovaná v roku 2019 a finančné prostriedky 
prepadli v prospech rezervného fondu, mesto navrhuje čerpať tieto financie v roku 2020 na 
dokončenie tejto kapitálovej aktivity. 
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu ho prerokovať a 
schváliť. 
 
K materiálu bola predložená: 
- Správa hlavného kontrolóra k návrhu na 1. zmenu rozpočtu mesta na rok 2020, 
- Aktualizovaný návrh na uznesenie týkajúci sa matematickej chyby - pri Finančných   príjmových 
operáciách pôvodná čiastka 2 060 563 EUR opravená o 1 000,- EUR na 2 061 563 EUR a o 
uvedenú čiastku došlo k navýšeniu bežných príjmov celkov zo sumy 13 354 341 EUR na sumu 
13 355 341 EUR.   
 
Komisia finančná, správy majetku a obchodu materiál prerokovala a odporučila MZ prerokovať 
a schváliť v predloženom znení. Hlavný kontrolór predložil svoje stanovisko, ktoré je prílohou 
zápisnice. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh uznesenia:  
 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 

- schvaľuje  
v zmysle ustanovenia § 15 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vecné použitie 
finančných prostriedkov z Rezervného fondu Mesta Moldava nad Bodvou v roku 2020 vo výške 
158 300 Eur na finančné vykrytie kapitálových aktivít:   

a) Rekonštrukcia športového areálu pod kopcom ................................................ 14 500,00 € 
b) Sadové úpravy a realizácia verejného osvetlenia – Parkovisko Poliklinika .... 18 000,00 € 
c) Realizácia spevnenej plochy – ul. Budulovská .................................................. 7 000,00 € 
d) Rekonštrukcia MŠ na ul. Severná .................................................................... 34 000,00 € 
e) Rekonštrukcia objektu K5 – II. etapa .............................................................. 59 000,00 € 
f) Osadenie klietky na komunálny odpad .............................................................. 4 800,00 € 
g)   Rekonštrukcia oplotenia Mestského úradu ...................................................... 21 000,00 € 

 
- schvaľuje  
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1. zmenu rozpočtu mesta na rok 2020 vrátane programov rozpočtovým opatrením č. 1 v zmysle 
ustanovenia § 14 ods. 2 písm. b), c) a písm. d) Zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov  
podľa priloženého návrhu: 
Bežné príjmy :           11 009 590 EUR       Bežné výdavky :    10 590 827 EUR 
z toho rozpočt. organizácie:      607 809 EUR       z toho rozpočt.organizácie: 5 307 229 EUR 
Kapitálové príjmy :                   284 188 EUR       Kapitálové výdavky :          2 414 050 EUR 
z toho rozpočt. oganizácie:                  0 EUR       z toho rozpočt. organizácie               0 EUR 
Finančné príjmové operácie:  2 061 563 EUR      Finančné výdavkové oper.      321 727 EUR 
Príjmy celkom                    13 355 341 EUR        Výdavky celkom      13 326 604 EUR 
 

- b e r i e   n a    v e d o m i e   
stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na 1. zmenu rozpočtu mesta Moldava nad Bodvou za rok 
2020. 
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 10  Návrh na schválenie Vyhlásenia podmienok verejného obstarávania na 
zabezpečovanie zneškodňovania komunálneho odpadu v meste Moldava nad Bodvou 
 
Vysvetlenie k návrhu na schválenie Vyhlásenia podmienok verejného obstarávania na 
zabezpečovanie zneškodňovania komunálneho odpadu v meste Moldava nad Bodvou podal pán 
primátor.  
Mesto Moldava nad Bodvou je v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní  
verejným obstarávateľom, ktorý je povinný zadávať zákazky na poskytnutie služieb v zmysle 
zákona. Z uvedeného dôvodu mesto Moldava nad Bodvou predkladá návrh na schválenie 
vyhlásenia a zabezpečenia verejného obstarávania k predmetu zákazky: „Nakladanie 
s komunálnymi odpadmi na území mesta Moldava nad Bodvou,“ ktorého výsledkom bude 
uzavretie zmluvného vzťahu na obdobie 5 rokov. Zákazky takéhoto rozsahu sa spravidla uzatvárajú 
na dlhšie obdobie z dôvodu zabezpečenia čo najtransparentnejšieho verejného obstarávania, a tým 
možnosti prihlásiť sa väčšiemu množstvu uchádzačov. V tabuľkovom prehľade sa uvádza aj 
celkové predpokladané množstvo odpadu, v ktorej sú uvedené druhy a množstvá odpadov, pre 
ktoré je potrebné zabezpečiť zneškodnenie. 
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál schváliť so 
zmenou týkajúcou sa kritérií  na vyhodnotenie ponúk a to vypustením  kritéria – Energetické 
zhodnotenie zmesového komunálneho odpadu a zapracovaním kritéria – Množstevný zber 
komunálneho odpadu. Komisia UP a ŽP tento bod prerokovala a zobrala na vedomie. Navrhovala 
rokovať so všetkými spoločnosťami poskytujúcu túto službu v oblasti nakladania s odpadmi. 
Kritériom ponúk v rámci verejného obstarávania na zabezpečenie nakladania s komunálnym 
odpadom v meste Moldava nad Bodvou bude množstevný zber a cena celkom za predmet zákazky, 
pričom sa vypúšťa kritérium energetického zhodnocovania zmesového komunálneho odpadu. 
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Komisia navrhuje uzavretie zmluvného vzťahu s vybratým uchádzačom maximálne po dobu 5 
rokov.  Komisia UP a ŽP po zapracovaní pripomienok mestskej rady s predloženým návrhom 
súhlasí a doplnený materiál odporúča MZ prerokovať a schváliť. Komisia finančná, správy majetku 
a obchodu odporučila schváliť so zmenou schválenou na mestskej rade. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Pán primátor informoval, že kritériá boli nastavené tak, aby občania 
tomu rozumeli, lebo odpad je prioritou a ťaživým elementom mesta. Dôležité je udržať cenu, 
pretože ak sme navýšili poplatky za zber komunálneho odpadu na 280 tisíc € ročne. Predpis, ktorý 
maximálne môžeme žiadať výberom poplatkov je 307 tis.€. Odstraňujeme ostatný odpad, kde cena 
za jednu tonu je 100 €. Pani prednostka doplnila, že ide o komunálny odpad a nie o odvoz 
triedeného odpadu, ktorý je bezplatný. Pán Bodnár podporil vyjadrenie komisie o množstevnom 
objeme, pretože ak 280 tis. € vydelíme 2500 ton, tak to vychádza vyše 90 eur na tonu komunálneho 
odpadu bez DPH, čo je veľký objem peňazí. Na základe toho by bolo potrebné zabezpečiť aj váhu. 
Na podporu objemu triedeného odpadu nevie, či mesto započítava triedený zber, ak je odvezený do 
obchodu, napr. pneumatiky a biela technika, aby ten objem mohlo mesto navýšiť. Pani prednostka 
odpovedala, že to nie je predmetom štatistík, v zákone je presne stanovené, kto ich má vykúpiť 
a evidujú ich tie spoločnosti, ktoré zbierajú. Tieto štatistiky nemáme. Pán Kovács doplnil, že 
spomínané komodity sú systematicky podchytené, ide to priamo späť do obchodnej siete ako 
zhodnotenie. Pán Dobos informoval, že odpad z bielej techniky sa môže odovzdať v Spektrone na 
ul. Vodnej. Pán Bodnár informoval, že je problém likvidovať odpad z pneumatík. Pán primátor 
odpovedal, že pneumatiky je možné nechať pri výmene v servise. Pán hlavný kontrolór sa 
informoval, či na základe uvedených kritérií sa bude vyberať uchádzač. Pán primátor odpovedal, 
že sa schvaľujú nie kritéria na vyhodnotenie ponúk, ale nastavenie predmetu zákazky a tým pádom 
je to pokryté.  
 
Do diskusie sa už nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh uznesenia:  
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 

 schvaľuje  
vyhlásenie a zabezpečenie verejného obstarávania k predmetu zákazky „Nakladanie 
s komunálnymi odpadmi na území mesta Moldava nad Bodvou“, ktoré vyhlasuje mesto Moldava 
nad Bodvou ako verejný obstarávateľ a výsledkom ktorého bude uzavretie zmluvného vzťahu na 
obdobie 5 rokov. 

 schvaľuje 
nastavenie predmetu zákazky a to: 
 

 cena celkom za predmet zákazky; 
 merná jednotka pri určení ceny - tona za určený druh odpadu; 
 cena určená vrátane prepravy, zberu a zneškodnenia určeného druhu odpadu.  

 
 schvaľuje 

zriadenie komisie na vyhodnotenie ponúk k predmetu zákazky v zložení: 
- Ing. Oliver Kovács 
- Ing. Vojtech Bodnár 
- Ing. Norbert Krušinský 
- PaedDr. Klára Vranaiová, PhD 
- Ing. Katarína Drenková. 

 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
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Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 11 Zámer zapojenia sa do výzvy Podpora koordinačných a implementačných kapacít 
regionálneho rozvoja v úrovni miestnej územnej samosprávy  
 
Vysvetlenie k zámeru zapojenia sa do výzvy Podpora koordinačných a implementačných kapacít 
regionálneho rozvoja v úrovni miestnej územnej samosprávy podal pán primátor. Mesto Moldava 
nad Bodvou predloženým materiálom reaguje na výzvu zverejnenú dňa 20. decembra 2020 
riadiacim orgánom – Ministerstvom vnútra SR. Výzva je vyhlásená pre operačný program 
Efektívna verejná správa s názvom Podpora koordinačných a implementačných kapacít 
regionálneho rozvoja v úrovni miestnej územnej samosprávy. Termín jej uzavretia je 31. marca 
2020. Žiadateľ je povinný realizovať povinnú hlavnú aktivitu „Procesy, systémy a politiky“. V 
rámci tohto typu aktivity a zadefinovaného príkladu povinne realizuje minimálne jednu alebo 
viacero činností. Tie sú pomerne podrobne uvedené v dôvodovej správe materiálu.  Podporené 
budú tie projekty, ktoré v rámci zadefinovaného rozsahu činností a výstupov zameraných na 
manažérske činnosti v oblasti regionálneho rozvoja budú garantovať, že na úrovni žiadateľa budú 
pracovné pozície povinne vytvorené a obsadené na minimálne 18 mesiacov (ideálne na celú dĺžku 
projektu) – maximálne na 30 mesiacov.  
Pre subjekty zapojené do implementácie projektu potom platí nasledovný počet zamestnaneckých 
pozícií: 
I. za subjekt žiadateľa minimálne 2 zamestnanecké pozície 
II. za subjekt partnera minimálne 1 zamestnanecká pozícia (každý subjekt partnera 
samostatne) 
Prijatí zamestnanci musia spĺňať minimálne kvalifikačné predpoklady odpovedajúce 
štandardizovanej pracovnej pozícii „odborník junior“ v súlade s prílohou č. 7 výzvy Usmernenie 
riadiaceho orgánu pre OP Efektívna verejná správa č. 5.  
Oprávnenými žiadateľmi sú subjekty miestnej územnej samosprávy - mestá a obce - právnické 
osoby zriadené podľa zákona o obecnom zriadení. Oprávnený žiadateľ musí splniť jednu z 
nasledujúcich územných podmienok, kde sa v oprávnenom území (okresu) realizuje implementácia 
špecifických aktivít rozvoja regiónov.  
Žiadateľ musí byť územne včlenený do najmenej rozvinutého okresu podľa zoznamu najmenej 
rozvinutých okresov v súlade so zákonom o podpore najmenej rozvinutých okresov. 
Dňa 29. 11. 2019 Výbor pre rozvoj okresu Košice - okolie na svojom zasadnutí uznesením určil 
mesto Moldava nad Bodvou ako oprávneného žiadateľa a obec Čaňa ako partnera pri realizácii 
oprávnenej výzvy.   
Činnosti oprávnených zamestnancov sa ďalej orientujú alebo súvisia s oblasťami úsekov výkonu 
originálnych alebo prenesených kompetencií miestnej územnej samosprávy -  miestnych 
komunikácií, školstva, zdravotníctva, kultúry, územného plánovania, sociálnej pomoci, cestovného 
ruchu a vytvárania podmienok pre rozvoj v uvedených oblastiach. 
V materiáli sú uvedené aj predpokladané finančné náklady na administratívny a riadiaci personál 
projektu.  
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a 
schváliť. Komisia finančná, správy majetku a obchodu materiál prerokovala a odporučila MZ 
schváliť v predloženom znení.  
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Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh uznesenia:  
 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 

 schvaľuje  
- zámer predloženia Žiadosti o poskytnutie NFP vo výzve Podpora koordinačných a 

implementačných kapacít regionálneho rozvoja v úrovni miestnej územnej samosprávy 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 12 Súhrnná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach                
škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Moldava nad                
Bodvou za školský rok 2018/2019 
 
Vysvetlenie k Súhrnná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach                
škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Moldava nad Bodvou za školský 
rok 2018/2019 podal pán primátor.  
V zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve sa 
predkladá na schválenie Súhrnná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 
podmienkach škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Moldava nad Bodvou 
za školský rok 2018/2019. Materiál obsahuje súhrn informácií a údajov, ktoré po predchádzajúcom 
schvaľovacom procese v škole v zákonom stanovenej lehote predložili riaditelia škôl a školských 
zariadení vo svojich správach zriaďovateľovi. Zriaďovateľ preštudoval súlad správ s platnou 
legislatívou, najmä s vyhláškou MŠ SR č. 9/2006 a metodickým usmernením MŠ SR č. 10/2006–R 
k uvedenej vyhláške. Odbor školstva spracoval z jednotlivých  správ informatívny materiál, ktorý 
prináša prehľad o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Moldava nad Bodvou. Uvedený materiál bude po 
prerokovaní mestským zastupiteľstvom zverejnený na webovom sídle mesta. Správy škôl a 
školských zariadení za školský rok 2018/2019 sú k nahliadnutiu na Odbore  školstva MsÚ 
v Moldave nad Bodvou a v zmysle vyhlášky sú zverejnené na webových sídlach škôl a CVČ. 
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a 
schváliť, rovnako školská komisia materiál zobrala na vedomie a odporúča MsZ správu schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať.  
Návrh uznesenia:  
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu  

 schvaľuje   
Súhrnnú správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Moldava nad Bodvou za školský rok 2018/2019. 
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Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 13  Návrh na schválenie predlženia nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre 
Miestny odbor Matice slovenskej Moldava nad Bodvou 
 
Vysvetlenie k Návrh na schválenie predlženia nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre 
Miestny odbor Matice slovenskej Moldava nad Bodvou podal pán primátor. 
Dňa 3. 12. 2019 bola mestu doručená Žiadosť Miestneho odboru Matice slovenskej Moldava nad 
Bodvou o predlženie nájmu nebytového priestoru na obdobie do 31. 12. 2020. Predlženie nájmu 
Miestny odbor Matice slovenskej žiada za nezmenených podmienok.  
Matica slovenská doteraz užíva nebytový priestor v objekte - Inkubátorový dom, Školská 
10, Moldava nad Bodvou, súpisné číslo budovy: 1290, miestnosť č. 311 na druhom poschodí o 
výmere 10,29 m2, spoločné priestory na druhom poschodí o výmere 5,14 m2  na dobu určitú do 31. 
12. 2019 za nájomné vo výške 1 euro vrátane energií z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
ktorým je činnosť Miestnej organizácie Matice slovenskej.  
Mesto nemá záujem užívať vyššie uvedený priestor a taktiež o riadny prenájom nie je záujem, 
keďže miestnosť disponuje nízkou výmerou podlahovej plochy. 
Zámer prenájmu nebytového priestoru pre Miestny odbor Matice slovenskej v objekte 
Inkubátorového domu bol zverejnený dňa 23. 11. 2017. Predlženie nájmu bolo každoročne 
schválené uzneseniami Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou, ktoré sú uvedené na 
krycom liste materiálu.   
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a 
schváliť. Komisia finančná, správy majetku a obchodu prerokovala a odporučila schváliť 
v predloženom znení.  
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa neprihlásil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal 
hlasovať.  
Návrh uznesenia: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu   
 • berie  na vedomie   
predĺženie nájmu priestorov pre Miestny odbor Matice Slovenskej, so sídlom Námestie Ľ. Štúra 9 
v Moldave nad Bodvou, reg. číslo: 325, IČO: 179027325, zastúpenej Františkom Gregušom, v 
objekte - Inkubátorový dom, Školská 10, Moldava nad Bodvou, číslo LV: 1533, číslo parcely: 
1097/41, súpisné číslo budovy: 1290, miestnosť č. 311 na druhom poschodí o výmere 10,29 m2, 
spoločné priestory na druhom poschodí o výmere 5,14 m2 na dobu určitú do 31. 12. 2020 za 
nájomné vo výške 1 euro vrátane energií z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je činnosť 
Matice slovenskej. 
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
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Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia je prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržania  
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 15 Schválenie odpredaja časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou 
spoločnosti AGRO – PERFECT, s. r. o. 
 
Vysvetlenie k schváleniu odpredaja časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou 
spoločnosti AGRO – PERFECT, s. r. o. podal pán primátor.  
Schválenie odpredaja časti pozemku vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou spoločnosti AGRO 
– PERFECT, s.r.o sa predkladá na schválenie mestskému zastupiteľstvu na základe spoločnosťou 
doručenej žiadosti. Spoločnosť žiada kúpu časti pozemkov vo vlastníctve mesta Moldava nad 
Bodvou, a to časti pozemku o výmere 83 m2 od pozemku parc. č.: 1096/1 - zastavané plochy 
a nádvoria o celkovej výmere 8465 m2, a časti pozemku o výmere 42 m2 od pozemku parc. č.: 
1098  - zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 629 m2 obe parcely zapísané na LV č. 1533 
pre k.ú. Moldava nad Bodvou. Jedná sa o časti pozemku pred budovou vinárne „ Poľovník“, ktorá 
tvorí priľahlý pozemok k pozemkom parc. č. 434 a parc. č. 440. Časť pozemku o výmere 125 m2 
bola dlhodobo využívaná ako vstup do budovy „Poľovník“ s prístreškom ešte pred rokom 1989. 
V zmysle priloženého Geometrického plánu spoločnosti GEO – KART, s.r.o. č. 14/2018 zo dňa 
16.03.2018, žiadateľ žiada odkúpiť 125 m2 z vyššie uvedených parciel ako novovytvorené parcely 
č. 1096/10 zastavané plochy vo výmere 83 m2 a parcely č. 1098/2, zastavané plochy vo výmere 42 
m2.  Znaleckým posudkom č. 109/2019 Ing. Juraja Miškoviča zo dňa 06.09.2019 boli časti parciel 
na odkúpenie vo výmere 125 m2 ohodnotené v cene 32,12 €/m2 t. j. celková kúpna cena za 125 m2  
je 4 020,00,- €. Zámer a predmet zámeru odpredaja časti nehnuteľnosti  vo vlastníctve mesta 
Moldava nad Bodvou kupujúcemu AGRO – PERFECT, s.r.o. bol z úrovne mesta zverejnený dňa 
1. 10. 2019.  
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a 
schváliť. Komisia ÚP a ŽP, Komisia finančná, správy majetku a obchodu predložený materiál 
prerokovali a odporučili MZ schváliť v predloženom znení.  
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal 
hlasovať.  
Návrh uznesenia: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu   

• schvaľuje  
predaj novovytvorenej parcely č. 1096/10 zastavané plochy vo výmere 83 m2 a 
novovytvorenej parcely č. 1098/2, zastavané plochy vo výmere 42 m2 spolu vo výmere 125 m2, 
odčlenených podľa Geometrického plánu spoločnosti GEO – KART, s. r. o. č. 14/2018 zo dňa 
16.03.2018 od parciel č. 1096/1 zastavané plochy o výmere 8465 m2 a č.1098 zastavané plochy 
o výmere 629 m2  obe zapísane na LV č. 1533 pre kat. územie Moldava nad Bodvou ,vo výlučnom 
vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou, v prospech spoločnosti AGRO – PERFECT, s. r. o. so 
sídlom: Rožňavská 21, 045 01 Moldava nad Bodvou, IČO: 47 833 521 do jej výlučného vlastníctva 
za kúpnu cenu 4 020,- €, ktorá bola určená znaleckým posudkom č. 109/2019, vypracovaným Ing. 
Jurajom Miškovičom dňa 06. 09. 2019.   
 
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12  
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Za: 11 
Proti: 1 (Kovács) 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia je prijatý trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržania  
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 16 Návrh na schválenie odpredaja časti pozemkov vo vlastníctve mesta Moldava          
nad Bodvou kupujúcemu: Tibor Tvergyák           
 
Vysvetlenie k návrhu na schválenie odpredaja časti pozemkov vo vlastníctve mesta Moldava                
nad Bodvou kupujúcemu: Tibor Tvergyák podal pán primátor.  
Mestu Moldava nad Bodvou predloženým materiálom reaguje na žiadosť pán Tibora Tvergyáka 
o odkúpenie pozemkov v podielovom spoluvlastníctve mesta Moldava nad Bodvou. Pozemky sú 
špecifikované v dôvodovej správe. Mesto je podielovým spoluvlastníkom uvedených parciel vo 
veľkosti 6/12 k celku. Druhým podielovým spoluvlastníkom uvedených pozemkov je pán Jozef 
Lagosz v podiele ½ k celku. Zároveň mestu pán Tvergyák predložil aj znalecký posudok č. 
159/2019 zo dňa 24.09.2019 na časť parciel, ktoré sú v podielovom spoluvlastníctve mesta 
Moldava nad Bodvou 6/12 ( resp. 1/2 ) k celku o výmere 1827 m2, ktorý túto časť vo vlastníctve 
mesta ohodnotil na 15.500,- €. Keďže mesto Moldava nad Bodvou je v podielovom 
spoluvlastníctve k uvedeným pozemkom, podľa § 140 Občianskeho zákonníka požiadalo písomne 
pána Jozefa Lagosza o uplatnenie predkupného práva na uvedenú časť pozemkov. Pán Jozef 
Lagosz písomne odmietol uplatnenie predkupného práva na uvedenú časť pozemkov vo vlastníctve 
mesta Moldava nad Bodvou.  Materiál už bol predmetom 13. zasadnutia mestskej rady, ktorá 
uznesením č. 182/2019 odporučila mestskému zastupiteľstvu vypustiť z programu 13. zasadnutia 
Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou prerokovanie  Návrhu na schválenie odpredaja 
časti pozemkov vo vlastníctve mesta Moldava nad Bodvu kupujúcemu: Tibor Tvergyák  a jeho 
prerokovanie presunúť na mesiac január 2020. Zámer odpredaja časti nehnuteľnosti v podielovom 
spoluvlastníctve mesta Moldava nad Bodvou bol z úrovne mesta zverejnený dňa 15. 11. 2019. 
 
Mestská rada materiál opakovane prorokovala na 16. zasadnutí a odporučila mestskému 
zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. Komisia finančná, správy majetku a obchodu, 
Komisia investičných činností a Komisia ÚP a ŽP materiál prerokovali a odporučili MZ schváliť 
v predlženom znení.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Do diskusie sa nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal 
hlasovať.  
Návrh uznesenia: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu   
• schvaľuje  
odpredaj pozemkov v podielovom spoluvlastníctve mesta Moldava nad Bodvou vo veľkosti 6/12 
k celku a to časti pozemkov zapísaných na LV č. 898 pre Okres: Košice - okolie, Obec: Moldava 
nad Bodvou, katastrálne územie: Moldava nad Bodvou – parcely registra C-KN časť parcely č. 
1730 trvalý trávnatý porast vo výmere 181 m2, parcely č. 1731 orná pôda vo výmere 670 m2, 
parcely č. 1732 orná pôda vo výmere 698 m2, parcely č. 1733 trvalý trávnatý porasť o výmere 579 
m2, parcely č. 1734 trvalý trávnatý porasť vo výmere 763 m2, parcely č. 1735 orná pôda o výmere 
763 m2 ; odpredávaný podiel mesta Moldava nad Bodvou 6/12 k celku vo výmere 1827 m2 za 
kúpnu cenu 15.500,- € ( slovom: pätnásťtisícpäťsto eur), určenú na základe znaleckého posudku č. 
159/2019 zo dňa 24. 09. 2019 vyhotoveného znalcom Ing. Jozefom Murínom evidenčné číslo 
znalca: 912457 do podielového spoluvlastníctva 6/12 k celku Tiborovi Tvergyákovi, dátum 
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narodenia: , r. č.:  bydliskom: , 045 01 Moldava nad 
Bodvou.   
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 (Krušinský, Csala)  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č. 17 Návrh na zverenie majetku mesta do správy: 

a) Mestskému kultúrnemu stredisku, Hlavná 58, Moldava nad Bodvou 
b) Základnej škole, Československej armády 15, Moldava nad Bodvou   

 
Vysvetlenie k návrhu na zverenie majetku mesta do správy Mestskému kultúrnemu stredisku na ul. 
Hlavnej 58 v Moldave nad Bodvou podal pán primátor.  
Predloženým materiálom sa navrhuje zveriť majetok mesta do správy Mestskému kultúrnemu 
stredisku. Ide o technické zhodnotenie budovy Amfiteátra, ktorého obstarávacia cena je vo výške 
5 600,00   € a zverenie do správy MsKS sa navrhuje odo dňa 1. 02. 2020  na dobu neurčitú za 
účelom ich správy, údržby a užívania.  
 
Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu materiál prerokovať a 
schváliť, rovnako komisia finančná, správy majetku a obchodu materiál odporučila prerokovať a 
schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Pán poslanec Ing. Zachariaš požiadal o doplnenie 1 ks škridly na 
strechu amfiteátra. Do diskusie sa už neprihlásil nikto, preto ju uzavrel a dal hlasovať. 
 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 

 schvaľuje  
v súlade s § 6a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zverenie nehnuteľnosti vo 
vlastníctve mesta Moldava nad Bodvou do správy Mestskému kultúrnemu stredisku, IČO: 00 135 
505, Hlavná 58, Moldava nad Bodvou a to konkrétne:  
 
Technické zhodnotenie budovy Amfiteátra  so súp. č. 75 na parcele č. 106/2 zapísanej na LV č. 
1533 katastrálneho územia : Moldava nad Bodvou 
 
Obstarávacia cena:    5 600,00   € 
Oprávky:                  23,34    €  
Zostatková cena:        5 576,66   € 
Dodávateľ:            Vrador s.r.o., Dúhova 10, 044 71  Čečejovce, IČO:31684149 
vlastné zdroje 
od 1. 02. 2020  na dobu neurčitú za účelom ich správy, údržby a užívania.  
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
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Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Pozmeňujúci návrh bol schválený. 
 
Vysvetlenie k návrhu na zverenie majetku mesta do správy Základnej školy na ul. ČSA 15 
v Moldave nad Bodvou podal pán primátor.  
Predloženým materiálom sa navrhuje zveriť majetok mesta do správy Základnej školy na ulici 
Československej armády 15 v Moldave nad Bodvou. V tomto prípade ide o plot multifunkčného 
ihriska ZŠ ČSA, ktorého obstarávacia cena je vo výške 5 219,66   € a zverenie do správy Základnej 
školy ČSA sa navrhuje odo dňa 1. 02. 2020  na dobu neurčitú za účelom ich správy, údržby 
a užívania. Mestská rada materiál prorokovala a odporučila mestskému zastupiteľstvu ho 
prerokovať a schváliť, rovnako komisia finančná, správy majetku a obchodu materiál odporučila 
prerokovať a schváliť. 
 
 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu    
• schvaľuje   
v súlade s § 6a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zverenie nehnuteľnosti do 
správy Základnej školy, so sídlom Československej armády 15, 045 01 Moldava nad Bodvou, 
IČO:31302912, a to konkrétne :  

 
Plot multifunkčného ihriska ZŠ ČSA 
Obstarávacia cena    5 219,66 € 
Oprávky                        54,36 € 
Zostatková cena       5 165,30 €  
Dodávateľ: Promonta SK, s. r. o. Poľská 5, 040 01  Košice, IČO: 45458804 
vlastné zdroje 
 
od 1. 02. 2020 na dobu neurčitú za účelom ich správy, údržby a užívania. 
 
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  
 
Bod č. 18 Návrh na schválenie budúcej kúpnej zmluvy na odpredaj časti nehnuteľnosti –                
pozemkov do vlastníctva Slovenského vodohospodárskeho podniku pre                
vybudovanie verejnoprospešnej protipovodňovej stavby – Moldava nad Bodvou – ochrana 
intravilánu mesta  
 
 
Vysvetlenie k podaniu návrhu na schválenie budúcej kúpnej zmluvy na odpredaj časti 
nehnuteľnosti pozemkov do vlastníctva Slovenského vodohospodárskeho podniku pre                
vybudovanie verejnoprospešnej protipovodňovej stavby – Moldava nad Bodvou – ochrana 
intravilánu mesta podal pán primátor.  
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Mestu Moldava nad Bodvou bola dňa 23. 01. 2020 doručená žiadosť o podpísanie zmluvy 
o budúcej kúpnej zmluve – k. ú. Moldava nad Bodvou, verejnoprospešná protipovodňová stavba – 
Moldava nad Bodvou – ochrana intravilánu mesta.   
 
Slovenský vodohospodársky podnik, štátny podnik plánuje vybudovanie protipovodňovej stavby 
v katastrálnych územiach Debraď a Moldava nad Bodvou, ktorá zabezpečí potrebnú prietočnosť 
koryta rieky Bodvy s cieľom ochrany života, zdravia a majetku obyvateľov mesta Moldava nad 
Bodvou. Technické riešenie spočíva vo vybudovaní nábrežných múrov s max. prevýšením 0.3 m 
nad vypočítanú hladinu Q100. Slovenský vodohospodársky podnik, štátny podnik týmto opatrením 
zabezpečí ochranu života, zdravia a majetku obyvateľov pri povodniach, ktoré dosiahnu výšku 
storočnej vody.     
Pre účely stavebného konania potrebujú mať uzatvorenú v mestom ako vlastníkom pozemkov 
zmluvu o budúcej kúpnej zmluve. 
 
Na základe Geometrického plánu č. 25/2019 vyhotoveným spoločnosťou Geo – Kart, s.r.o. IČO: 
36583600, so sídlom Cesta Sv. Ladislava 9, 045 01 Moldava nad Bodvou má záujem Slovenský 
vodohospodársky podnik, štátny podnik z parcely registra „E“ parc. č. 1856 odčleniť parcelu 
registra „C“ parcelné číslo 1997/1 – orná pôda s výmerou 5461 m2, a z parcely registra „E“ parc. č. 
1860 odčleniť parcelu registra „C“ parc. č. 1990/3 – zastavaná plocha a nádvoria s výmerou 599 
m2, a parcela registra „C“ parc. č. 1997/3 – orná pôda s výmerou 1305 m2, pričom mestu Moldava 
nad Bodvou zostane k užívaniu ešte výmera 1363 m2. 
 
Kúpnu cenu Slovenský vodohospodársky podnik, štátny podnik určil na základe Znaleckého 
posudku č. 39/2019 znalca: Ing. Katarína Šomšáková, ev. číslo znalca: 915396, Bernolákova 19, 
04011 Košice, vo výške 2,87 €/m2. Pri výmere odkupovanej časti mesta Moldava nad Bodvou vo 
veľkosti 7 365 m2 je kúpna cena vo výške 21 137,55 €.   
 
Tento materiál nebol predmetom rokovania mestskej rady dňa 21. 01. 2020, nakoľko bol mestu 
doručený po jej rokovaní. Finančná komisia materiál prerokovala a odporučila MZ schváliť. 
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Pán Zachariaš informoval, že to nie je projekt SVP š.p., ale mesta. 
Vznikol z toho dôvodu, lebo boli roky, kde Bodva úplne vyschla a myšlienka, ktorá bola 
prerokovaná s SVP š.p. bola urobiť tri jazierka, ktoré by v čase, keď je voda v Bodve, plnila a v 
čase, keď vyschne Bodva, voda by sa postupne púšťala, ale mohla by to byť podľa kapacity 
jazierok záchranou života v Bodve, nielen pre obyvateľov mesta. Neskôr bolo doplnené navýšenie 
hrádze na storočnú vodu  a projektant VHP š.p. toto riešil spolu so Slovenským rybárskym 
zväzom. Je rád, že sme došli k tomu, že sú na to peniaze, lebo problém bol v tom, že projekt bol 
hotový, ale peniaze na to sme nemali. Môže to byť aj z hľadiska rekreačných možností veľmi 
významná záležitosť. Primátor odpovedal, že je to vážny projekt a sme radi, že môžeme dokončiť 
to, čo bolo začaté. Práca nebola jednoduchá, v minulosti sa počítalo s vodozádržnými opatreniami 
až od Medzeva. SVP š.p. nemá dostatočné čerpanie dotácií a nie je pripravených mnoho projektov. 
Pripomenul, že prílišná regulácia, ktorá tu v priebehu rokov nastala, nám zlikvidovala naše 
mokrade a zátoky s vtáctvom. Ak projekt bude úspešný, možno za pár rokov sa vytvorí niečo nad 
tým a vytvoríme rekreačné prostredie. Pán Kovács sa vyjadril, že komisia UP a ŽP zasadala 22. 1. 
2020 a žiadosť prišla až 23.1.2020, ale myslí si, že by sa projekt mal podporiť, lebo ide 
o vytvorenie dvoch nádrží a budú mať protipovodňovú funkciu a zlepší sa klíma. Pán primátor 
doplnil, že sa ešte bude prejednávať riadna kúpna zmluva, ktorá sa má uzatvoriť najneskôr do 12 
mesiacov odo dňa nadobudnutia právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia.   
 
Do diskusie sa už nezapojil nikto, preto ju primátor uzavrel a dal hlasovať.  
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Návrh uznesenia: 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu   
• schvaľuje  
uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na odkúpenie časti pozemkov vo vlastníctve mesta 
Moldava nad Bodvou a to : parcely registra C-KN č. 1997/1, druh pozemku Orná pôda s výmerou 
5461 m2, odčlenenej od parcely registra E – KN parc. č. 1856, druh pozemku orná pôda s výmerou 
5461 m2, zapísanej na liste vlastníctva č. 2272 vedenom Okresným úradom Košice – okolie, 
parcely registra C – KN č. 1990/3, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 599 m2, 
a parcely registra C – KN č. 1997/3 druh pozemku Orná pôda s výmerou 1305 m2, obe parcely 
odčlenené od parcely registra E -KN č. 1860, druh pozemku Orná pôda s výmerou 3267 m2, 
zapísanej na liste vlastníctva č. 2272 vedenom Okresným úradom Košice – okolie, katastrálny 
odborom, v zmysle Geometrického plánu č. 25/2019 vyhotoveným spoločnosťou Geo – Kart, s.r.o. 
IČO: 36583600, so sídlom Cesta Sv. Ladislava 9, 045 01 Moldava nad Bodvou do výlučného 
vlastníctva Slovenského vodohospodárskeho podniku, štátneho podniku, IČO: 36 022 047, so 
sídlom Radničné námestie 8, 969 55 Banská Štiavnica. Slovenský vodohospodársky podnik, štátny 
podnik odkúpi uvedené časti pozemkov za účelom potreby realizácie vybudovania 
protipovodňovej stavby v katastrálnych územiach Debraď a Moldava nad Bodvou, ktorá zabezpečí 
potrebnú prietočnosť koryta rieky Bodvy za kúpnu cenu 21.137,55 € ( slovom: dvadsaťjedentisíc 
stotridsaťsedem eur aj päťdesiat päť centov), určenú na základe Znaleckého posudku č. 39/2019 
znalca: Ing. Katarína Šomšáková, ev. číslo znalca: 915396, Bernolákova 19, 04011 Košice. Riadnu 
kúpnu zmluvu zmluvné strany budú povinné uzatvoriť najneskôr do 12 kalendárnych mesiacov 
odo dňa nadobudnutia právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia na stavbu.  
 
Hlasovanie: 
Prítomných: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov v zmysle dodržiavania 
podmienok §12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 19 Rôzne 
 
Pán primátor informoval o statickej doprave, kde sa budú zhodnocovať pozemky na parkovné 
miesta, s tým súvisiace prístupy ku križovatkám, k parkovným miestam, k odstavným 
parkoviskám, k dopravným značeniam a k mnohým iným veciam. K projektu sa budú vyjadrovať 
príslušné komisie pri MZ. Informoval, že vo februári bude predložený návrh na schválenie zámeru 
začatia projektu. V rámci zámeru budú dva body a to zhodnotenie UPN z hľadiska statickej 
dopravy a vytvorenie analýzy súčasného stavu v meste a vo vybraných lokalitách. Následne 
poslanci budú oboznámení s pripraveným materiálom, na základe ktorého sa pripraví verejné 
obstarávanie projektu statickej dopravy a tam pôjde vymedzenie a riešenie lokalít, objemová 
analýza celoplošné zameranie celoplošnej parkovacej kapacity, regulácia parkovania na sídliskách 
formou rezidencie, ciele a nástroje regulácie parkovania, zóny parkovania, návrh organizácie 
statickej dopravy v meste, zvyšovanie kapacity parkovacích miest na sídliskách a na IBV, 
charakteristika hromadných parkovacích objektov, umiestnenie parkovacích objektov a realizácia 
navrhovaných opatrení. Príprava niektorých analýz bude trvať približne pol roka, následne dôjde 
k zhodnoteniu stavu a pristúpime k projektovej dokumentácii, ktorá bude trvať približne rok.   
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Bod č. 20 Podnety občanov 
 
Neboli podnety od občanov. 
 
 
Bod č. 21 Záver 
Návrhová komisia sa vyjadrila, že všetky prijaté uznesenia na tomto zasadnutí sú správne a 
v súlade so zákonom. Primátor ukončil rokovanie 16. zasadnutia MsZ a poďakoval sa prítomným 
za účasť. 
 
Čas ukončenia: 13,40 hod.  
Vypracovala: Ing. Henrieta Tóthová 
 
Počet strán: 29 
 
_________________________         _________________________ 
JUDr. Ing. Slavomír Borovský         PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. 
primátor mesta           prednostka MsÚ 
 
 
Za overovateľov zápisnice: 
 
 
 
 
___________________________        ______________________________  
Ing. Oliver Kovács (poslanec)                   Ing. Július Grulyo (poslanec) 
 
 
___________________________ 
Zoltán Dobos (poslanec) 
 
 
 
 




